
2021 年中華民國環境工程學會外籍研究生交流工作坊 

一、目的 

提供外籍研究生參與環工年會之機會，藉以交流彼此之研究經驗與成果。 

二、報名條件 

凡具外籍生身份，並就讀國內各校環工相關研究所之研究生(含博士後研究員)皆

歡迎報名參加，本交流工作坊報名費全免。 

三、報名投稿方式 

請於 110 年 10 月 4 日(星期一)前依照大會規定之投稿資料格式至 Google 雲端連

結(https://forms.gle/1kxmmhukREQSkMk2A)，填寫基本資料、自我介紹與研究課題，

並繳交學生證與居留證(供審查報名資格)。 

四、工作坊進行 

每位參與交流之外籍研究生請準備 5 分鐘(依報名人數調整)分享簡報，並於工作

坊中報告分享，投稿及簡報皆以英文行之。 

五、獎勵原則 

簡報分享獎勵將依同儕票選出最佳人氣、最佳創意、最佳貢獻獎各兩名。 

六、注意事項 

本交流工作坊以提供外籍研究生交流為主，請參與者提供適切適量之投稿及簡報

內容進行分享。 

 

2021 Annual Meeting of the CIENVE 

Workshop for International Graduate Students 
 

I. Committee Board of the 33th (year 2021) Annual Meeting for the CIENVE (Chinese Institute 

of Environmental Engineering) would like to organize a workshop for international graduate 

students to provide them opportunities to share their background and research with each other. 

II. All international graduate students (including post-doc researchers) from institutes related 

environmental engineering are welcome to sign-up for the free workshop. 

III. Please register for the workshop via email (2021cienve@gmail.com), fill-out a personal 

information form as showed in Appendix I, and submit to  

https://forms.gle/1kxmmhukREQSkMk2A by 2021/10/4 (Monday). 

IV. Each participant is expected to provide 5-minute presentation (depends on final participant 

number) about personal background and current research topic. 

V. Awards will be offered for the outstanding participants (two for best popularity, two for best 

creativity, and two for best contribution based on peer-voting results). 

VI. This workshop is aimed to provide international graduate students in the field of environmental 

engineering to share their research works. Please do prepare reasonable contents for sharing. 

 

https://forms.gle/1kxmmhukREQSkMk2A
mailto:2021cienve@gmail.com
https://forms.gle/1kxmmhukREQSkMk2A


Appendix I. Personal Information Form 
 

Please fill-out the following form using the font type of Times New Roman and a size of 12pt. 

Name  

School  

Department  

Nationality and 

academic background   
 

Research Topic 

(Limited to 500 words) 
 

 


